
ОДРЖАНА СЕДНИЦА ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ 

УСВОЈЕН ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ШТАБА 

Ванредна седница Штаба за ванредне ситуације,  одржана 29. маја, којом је председавао 

Бобан Ђуровић, имала је само две тачке дневног реда, а усвојен извештај о раду, непосредно 

пре и за време ванредног стања послужио је и за анализу потрошње средстава из буџета. 

Ђуровић је истакао да се Штаб састајао у складу са прописаним мерама безбедности и да 

су све одлуке и наредбе, које је у том периоду донела Републичка влада и Републички 

кризни штаб, аутоматски примењиване у општини Врњачка Бања, одговарајућим 

усвањањем на седницама Кризног штаба Општине. У оквиру извештаја о раду Штаба за 

ванредне ситуације, био је и извештај о утрошеним средствима у току ванредног стања. 

Усвојени извештај о раду, биће прослеђен Кризном штабу Републике Србије. На седници 

Штаба, били су разматрани и захтеви грађана за одговарајућим одштетама, проузрокованим 

недавним  невременом и поплавама у појединим деловима Општине. Одлучено је да се 

формира комисија и реално процени настала штета код грађана који су поднели захтеве. 

Општина ће обештетити све који су реално били погођени невременом, на основу процене 

комисије и комплетне документације али у овом тренутку то није могуће јер није 

проглашено ванредно стање. На овој седници присуствовало је и  пет нових чланова Штаба  

за ванредне ситуације, а Бобан Ђуровић, у својству команданта овог штаба и као председник 

Општине, захвалио се Јавним предузећима која су непрестано радила и обављала 

дезинфекцију током ванредног стања, Дому здравља и Специјалној болници „Меркур“ који 

су спречавали ширење пандемије на територији Општине, Општинској управи, Црвеном 

крсту, волонтерима, медијима, Врњачким новинама и РТВ Врњачка Бања, који су 

свакодневно током два месеца ванредног стања, о свему информисала грађане наше 

Општине.  

Срећно Станојчић 

Извор: Врњачке новине 

 

 


